
 
 
Referat fra elevrådsmøte 
på Fevik skole  
 

11.03.24  

Til stede  
• Thea Victoria Uldal og Linus Støen Martinussen fra 5. trinn  

• Tuva Emilie Berthelsen Svennevig og Nichlas Vierli Jacobsen fra 6. trinn  

• Herman Elias Haldorsen og Ingvild Veimo Larsen fra 7. trinn  

• Idar Frank Kristiansen og Sofie Grande fra 8. trinn  

• Noomi Elie Astrup (vararepresentant) 9. trinn  

• Eline Natalie Lervold og Nicholas Adrian Rasmussen fra 10. trinn  

Skolemiljøet på Fevik skole 
Elevrådet har en opplevelse av at det er et godt skolemiljø. Det virker som om alle har noen 

å være med, og at elevene er flinke til å ta vare på hverandre. Elevrådet syns det er fint at 

det blir gjennomført Spekterundersøkelser to ganger i året. Når vi har det jevnlig er det 

lettere å oppdage ting som dukker opp, og det er bra at elevene blir vant til å svare på 

undersøkelsen. Det kan bidra til at elever tør å svare ærlig.  

Feviks talenter 
Vi er i gang med planlegging av årets arrangement. Vi fortsetter planleggingen på neste 

møte.  

Mobilfri skole 
Helsesykepleier spør elevrådet om hva de mener om mobilfri skole, og erfaringene rundt 

dette. Vi snakket om både positive og negative knyttet til mobil i skolen med tanke på de nye 

nasjonale retningslinjene som kommer.  

BUK 
Det er ny leder i BUK. Neste møte er 30. april. Innkalling kommer.  

Dysleksivennlig skole  
Grimstad kommune har bestemt at alle skolene i Grimstad skal bli dysleksivennlige. 

Spesialpedagogisk rådgiver informerer elevrådet om hva det er, og hva skolen skal gjøre 

videre for å bli en dysleksivennlig skole. 



Saker fra trinnene: 

5. trinn – Ønske om tacofredag.  

7. trinn – Ønsker å få lov til å bruke utesko inne. Det er også et ønske om å få hårfønere i 

jentegarderoben.  

10. trinn – Ønsker flere speil i guttegarderobene. Vi ønsker å få lov til å bruke Airpods til PC 

istedenfor ørepropper med ledning. Vifta i gymsalen står helt stille. Det gjør at det blir 

fryktelig varmt der inne. Kan det arrangeres en årlig papirflykonkurransedag på 

ungdomsskolen? 

 

Neste møte 
5. april kl 10.15 i Vessøya  

 

Referent: Marianne Krum Dommersnes  

 


